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Wij zouden graag, ter informatie, een nadere beschrijving  ontvangen met betrekking tot het 

type woningen dat op het terrein gebouwd zal 

woeden: huur of koop, sociaal/middelduur/duur. 

 

Daarnaast horen we graag enige duidelijkheid met betrekking tot de plannen die het college 

heeft betreffende sanering van de grond (die delen die lood dan wel asbest-verdacht materiaal 

bevatten). De stukken geven een aantal (soms conflicterende) adviezen: wegnemen, 

ongebruikt laten, en afdekken. 

De SP geeft de voorkeur aan het weghalen van de vervuiling, maar het is onduidelijk wat de 

voornemens van het college hierin zijn. 

Derhalve graag duidelijkheid. 

Indien mogelijk zouden we een voornemen tot sanering opgenomen zien in het raadsvoorstel. 

 

Fractie SP 

 


